
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:   582/09.02.2024     

 
PROCES VERBAL 

 

      Incheiat astăzi 09.02.2024,    în şedinţa ordinară   a Consiliului local al comunei Mioarele 

, convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

prin Dispoziţia primarului nr 26/02.02.2024   
 

       In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca Ana   la şedinţă participă  11 

consilieri din cei 11 consilieri locali în funcţie.  

     In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ nr. 61 din 30 aprilie 2020) 
 3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 

"(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în 

funcţie. Se consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea 
oricăror mijloace electronice.", la sedinta  participarea este  on line  prin mijloace 

electronice ( camera audio video a grupului de watts- up  a Consiliului local Mioarele ) , 
 

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , doamna 

Balan Raluca Ana -secretarul general al comunei Mioarele, domnul contabil Sucu Razvan  , 
doamna Dinica Florentina Daniela – consilier achizitii publice   

Domnul presedinte de sedinta Iosif Ion, citeste ordinea de zi  

1.   Aprobarea procesului  verbal al ședinței anterioare a Consiliului local Mioarele  

2.   Proiect de hotarare   privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 
comunei Mioarele pe anul 2024  

                                                                                   Initiator: Primar ,Sucu Gheorghe  
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual de achizitii publice pentru 
anul    2024 al comunei Mioarele , judetul Arges  
                                                                                Initiator: Primar ,Sucu Gheorghe 

4.    Proiect de Hotărâre privind acordarea unui mandat special în vederea aprobării și a 
încheierii Actului adițional nr. 2 la Contractul de delegare prin concesiune a gestiunii 
activității de colectare separată și transport separat al deșeurilor municipale, sortarea și 
compostarea deșeurilor municipale, în Stația de Transfer Câmpulung, Zona Câmpulung 
nr. 002/04.01.2023,  
 
                                                                                      Initiator : Primar Sucu Gheorghe  



5.    Proiect de hotarare privind aprobarea ofertei de vanzare a unui numar de 45.646 
actiuni reprezentand 0,5 % din capitalul social , la un pret de 0,95 lei /actiune , a Societatii 
EDILUL  CGA  SA , oferta stabilita prin HCL nr 2/ 19.01.2024 a Consiliului Local al 
Municipiului Campulung in calitate de unic actionar . 
                                                                                    Initiator : Primar Sucu Gheorghe  . 
6.. Diverse  

 

Se supune la vot ordinea de zi si se voteaza in unanimitate . 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi  

1.   Aprobarea procesului  verbal al ședinței anterioare a Consiliului local Mioarele  

Se voteaza in unanimitate cu 11 voturi pentru procesul verbal al sedintei anterioare nr 

356/26.01.2024 

2. Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi 

2.   Proiect de hotarare   privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 
comunei Mioarele pe anul 2024  
                                                                                   Initiator: Primar ,Sucu Gheorghe  

 

Domnul presedinte de sedinta Iosif Ion  Daca mai sunt discutii , avand in vedere ca acest 

proiect a fost dezbatut  in sedinta de comisii . 

Domnul primar  Acestia sunt banii ! S ar putea sa se mai dea bani pentru canalizare si fose 

septice . Si aici ma refer la Suslanesti – canalizare !In rest sunt doar banii nostri , de la 

Consiliul Judetean n am primit nimic !  

Domnul consilier Dobrin Orice pretentie se plateste !  

Domnul primar  Reabilitarea la Caminul Cultural Suslanesti -  o sa mai fie si schimbat de usi 

, ferestre , si puza zapada ( izolatie termica ) .  

Domnul presedinte de sedinta Iosif Ion Trecem la vot ! 

 

Se trece la vot si se voteaza HOTARAREA NR .7 cu 11 voturi pentru  
 
2. Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi 

 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual de achizitii publice pentru 
anul    2024 al comunei Mioarele , judetul Arges  
                                                                                Initiator: Primar ,Sucu Gheorghe 

 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  Daca mai sunt discutii ! Doamna Dana , v-a 
explicat in sedinta de comisii care este programul de achizitii ! 
Doamna consilier achizitii publice Dinica Daniela  Va stau la dispozitie cu orice informatie 

dar lucrurile sunt clare! 

 

Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 8 cu 11 voturi pentru  
 

2. Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi 

4.    Proiect de Hotărâre privind acordarea unui mandat special în vederea aprobării și a 
încheierii Actului adițional nr. 2 la Contractul de delegare prin concesiune a gestiunii 
activității de colectare separată și transport separat al deșeurilor municipale, sortarea și 
compostarea deșeurilor municipale, în Stația de Transfer Câmpulung, Zona Câmpulung 
nr. 002/04.01.2023,  
 



Domnul consilier Zipis Ion  Cum stati cu colectarea ? 

Domnul presedinte de sedinta  Iosif Ion Am avut discutii cu ei , dar lucrurile sunt mult mai 

bune , acum ! Dam mai diversificat , adica sticla la sticla , plastic la plastic ,  

Domnul primar Si agentii economici au facut contract cu noi ! 

Domnul consilier Postoaca Damian Cat platesc agentii economici ? 

Domnul presedinte de sedinta Iosif Ion 300 lei/an  

Domnul consilier Zipis Ion  Noi trebuie sa fim in urma lor tot timpul ! 

Domnul consilier Postoaca Damian Se arunca mere , lemne , pamant , bolovani ! 

 

Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 9 cu 11 voturi pentru  
 

5. Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi 

5.    Proiect de hotarare privind aprobarea ofertei de vanzare a unui numar de 45.646 
actiuni reprezentand 0,5 % din capitalul social , la un pret de 0,95 lei /actiune , a Societatii 
EDILUL  CGA  SA , oferta stabilita prin HCL nr 2/ 19.01.2024 a Consiliului Local al 
Municipiului Campulung in calitate de unic actionar . 
                                                                                    Initiator : Primar Sucu Gheorghe  . 
 

Domnul presedinte de sedinta  Iosif Ion Ati citit materialele , s a si dezbatut in sedinta de 

comisii , e vorba de cumpararea de actiuni la acest ADI – APA CANAL din care facem parte  

Domnul primar  Ai actiuni , ai si un cuvant de spus !O sa ne preia Edilul si atunci e bine sa 

avem actiuni ! La noi cu canalizarea o sa fie problema !  

Domnul consilier Postoaca Damian  La fose o sa ia Edilul? Acolo e un lucru dirijat! 

Domnul primar  D aia sunt bune si actiunile ! Noi nu putem sustine serviciul fara ei ! Nu 

putem plati nici macar un om ! Asa il dam si se ocupa ei ! 

Nemaifiind alte discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 10  cu 11 voturi 
pentru  
 

6. Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi 

6. Diverse  
Doamna secretar  Avem o cerere a domnului preot , pentru ajutor construire capela mortuara  

Domnul primar  E necesar  Trebuie sa facem macar una in comuna ¡ Cred ca acolo unde e 

magazia acum ¡ 

Domnul primar Am stat de vorba si cu preotul de la Suslanesti ¡ Trebuie si acolo ¡ 

Domnul consilier Zipis Ion A mai fost o discutie , in spatele scolii vechi  

Domnul primar Vedem cum facem sa i ajutam si noi ¡  

Doamna secretar  Normele UE , ne obliga sa-i ducem la capela pe decedati !Este o directiva 

in acest sens ! Nu mai este voie sa i tinem in casa ! 

Domnul presedinte de sedinta Iosif Ion Altcineva? Se mai inscrie cineva la cuvant ? 

Domnul consilier Dobrin Alexandru  Am eu o problema : Bazinele de la Marlauz , 

Igienizate ! Dupa ce ca nu e apa , aia care se strange este murdara ! Mai trebuiesc si ele 

curatate ! 

Domnul presedinte de sedinta Iosif Ion  Rezolvam !  

Domnul primar Cum se incalzeste un pic , rezolvam !  

 

Nemaifiind discutii se declara sedinta inchisa la ora 13,45  

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal  

Presedinte de sedinta                                                                    Secretar general comuna 

Iosif Ion                                                                                               Balan Raluca Ana  


